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Styrelsen får härmed överlämna 
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VERKSAMHETSBERÄTTELSE 
 

STYRELSE OCH FUNKTIONÄRER 2020 
 

 
STYRELSE 
 
ORDFÖRANDE   VICE ORDFÖRANDE 
Hugo Tamm   Bengt Simonsson 
 
SEKRETERARE   KASSÖR 
Vera Tannefors  Per Kjellin 
 
ÖVRIGA ORDINARIE LEDAMÖTER 
Inger Andersson, Eva Franklin, Ove Munther (v sekreterare) 
 
”STORA GRUPPEN” 
Styrelsen samt Siv Bjurman, Mona Engberg, Thure Klintman, Bernt Sjödin, 
Lena Stenström Tamm, Jan Tannefors. 
 
MÖTESKOMMITTÉ 
Eva Franklin (sammankallande), Margareta Bergkvist, Inger Blomstrand, Erik 
Dahlstedt, Lars Lyrvall, May Martinsson, Lena Spännar. 
 
RESEKOMMITTÉ 
Thure Klintman (sammankallande), Göran Stenman, Christina Frid, Bo 
Jonsson 
 
STUDIE- och AKTIVITETSKOMMITTÉ 
Mona Engberg (sammankallande), Inger Boström, Kristina Berggren. 
 
NÖJESKOMMITTÉ 
Bernt Sjödin (sammankallande), Peter Grünau, Ulla-Britt Grünau, Marianne 
Möller, Rigmor Thorsell 
 
Kommittén för Folkhälsa 
Siv Bjurman (sammankallande och gymnastik), Rolf Åke Axelsson (bowling), 
Staffan Wahlborg (bowling), Gunilla Svensson (boule), Ulla-Britt Grünau 
(boule) 
 
LOTTERIKOMMITTÉ 
Inger Andersson (sammankallande), Barbro Andersson, Kerstin Granås, 
Marjatta Randeborg 
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INFORMATIONSKOMMITTÉ 
Jan Tannefors (sammankallande), Gunilla Ericsson, Ulla Herrstedt 
(programblad), Lars Lyrvall, Elisabeth Munther, Kjell Danielsson (hemsidan) 
 
MEDLEMSSEKRETERARE 
Lena Stenström Tamm, Elisabeth Mejer 
 
REPRESENTANTER I KOMMUNENS PENSIONÄRSRÅD 
Jan-Olof Blomberg (ordinarie), Bengt Simonsson (ordinarie), Hugo Tamm 
(ersättare) 
 
SYNOMBUD 
Erik Dahlstedt 
 
VALBEREDNING 
Mona Engberg (sammankallande), Bernth Martinsson, Vakant 
 
REVISORER 
Bengt Fredriksson, Uno Danielson, Bernth Martinsson (ersättare) 
 
STYRELSEMÖTEN 
Under verksamhetsåret 2020/21 har 11 protokollförda styrelsesammanträden 
hållits antingen i föreningens lokal, Skomakargatan 11 eller per 
telefon/digitalt/utomhus. Ett extrainsatt styrelsemöte har hållits på grund av 
pandemin. I anslutning till årsmötet hölls också ett konstituerande möte i 
Pingstkyrkans lokaler.  

I 4 av styrelsemötena deltog ansvariga för Rese-, Nöjes, Friskvårds-, Lotteri- 
och Informationskommittén samt medlemssekreteraren (”Stora gruppen”). 

 
MEDLEMSUTVECKLING 
Föreningen har under 2020 kunnat välkomna 50 st nya medlemmar, trots 
pandemin, och vid årsskiftet var vi 986 st. Under året har 24 st avlidit och 21 
medlemmar har flyttat, eller lämnat oss av andra orsaker. Nettoökningen 
under året blev därmed 5 st.  

Vi har under året bearbetat de som saknar mailadress och antalet 
medlemmar som inte är registrerade med mailadress är nu nere på 179. De 
får sin information via ordinarie postgång. 

MARKNADSFÖRING 
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Föreningen har under året fortsatt med annonsering i Annonsbladet. 
Dessutom distribueras ett e-postmeddelande ’SPF Aktuellt’ varje månad med 
information om kommande arrangemang. 

KONFERENSER, KURSER och AKTIVITETER ANORDNADE AV 
DISTRIKTET OCH FÖRBUNDET 
Föreningen har varit representerad vid SPF Seniorernas Daladistrikts 
årsstämma vilken genomfördes digitalt. 

Normalt genomför SPF Seniorerna Daladistriktet ett antal utbildningar som 
föreningen brukar delta i. Dessa har inte kunnat genomföras under 2020 
varför inga utbildningar för föreningens medlemmar har skett. 

Föreningen hade under 2020 3 platser i SPF Seniorernas Daladistrikts 
styrelse. De flesta av styrelsemötena genomfördes digitalt och föreningens 
representanter deltog i dessa samt var aktiva i styrelsearbetet.  

 
KOMMUNENS PENSIONÄRSRÅD (KPR) 
Borlänge kommun beslutade 2019 att göra om KPR. Under vinter vår 2020 
pågick ett arbete med att ta fram ett nytt reglemente för KPR. 

SPF Borlänge deltog i arbetet med synpunkter och lämnade sedan ett 
remissvar på förslaget till reglemente, som sedan antogs av 
kommunfullmäktige.  

SPF Borlänge har 1 ordinarie ledamot i KPR  

Under april och fram till midsommar inbjöd Borlänge kommun till träffar 
omkring Coronapandemin. 5 träffar genomfördes, alla som bra genomförda 
nät-/telefonträffar. 

Där informerade kommunen om arbetet och vi ställde frågor om arbetet, och 
framförde förslag. Dessa träffar finns dokumenterade i form av 
minnesanteckningar. 

Det nystartade KPR, med kommunalrådet Jan Boman som ordförande, har 
under hösten haft 2 träffar, som även de genomförts som telefon-/nätträffar. 

Det nya reglementet, med bl.a. färre deltagare, verkar kunna ge ett bättre 
fungerande KPR.  

För vår del handlar det om att hitta samverkansformer för 
pensionärsorganisationerna, där är vi inte framme än. 

Bengt Simonsson 
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PROGRAMVERKSAMHET 
 

UNDER 2020 HAR FÖLJANDE PROGRAM GENOMFÖRTS 
 

MÅNADSTRÄFFAR 
Vi började året tisdagen den 21 januari med ”Minns du de gamla psalmerna?” 
Anita Sundmark och Bengt Granstam sjöng och spelade. Mona Engberg 
berättade om Johan Olof Wallin och psalmbokens tillkomst. 

Den 11 februari var det dags för årsmöte med sedvanliga förhandlingar och 
val, Carpe Diem underhöll. 

Den 10 mars berättade Gunilla Ericsson om sin barndom i Japan och hur det 
japanska har följt henne genom livet. 

Efter mars blev det ett abrupt avbrott i all vår verksamhet. Vi skulle ha haft 
Byns Mats från Nås som underhållare den 7 april, och den 12 maj var det 
inplanerat en vårlunch på Sahlins struts, men tyvärr blev tillställningarna 
avlysta  

Vi fortsatte planering av verksamheten under hösten men Folkhälso-
myndigheten rådde oss att inställa all vår verksamhet.  

Vi hade 8 den september planerat in ett Dan Andersson-program med Boel 
Nihlman och den 13 oktober Antje Bernhardt, en berättelse om uppväxten i 
Östtyskland. Den 10 november:” Försök inte lura mig”. Polisman Erik Gatu 
skulle tala om de ökande bedrägerierna som kan drabba oss. Den 8 
december hade vi tänkt ordna lite jultrevligheter med kören Carpe Diem. 

Till nästa år 2021 vet vi ej om vi kan ha någon verksamhet, men vi ser tiden 
an och hoppas på det bästa. 

Eva Franklin 

LOTTERIER 
Under året som gått har vi sålt ungefär 500 lotter vid varje månadsträff. 

Vi från lotteriet vill tacka er trogna lottköpare och en önskan Om ett Gott Nytt 
År utan pandemi. 
 
Vår förhoppning är att det ska bli ett bättre år 2021. 
 
Inger Andersson 
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RESOR 
2020 var tänkt att bli ett vanligt år med flera resor inplanerade. 

Men som alla vet blev det inte så. 

Den enda aktivitet som vi hann genomföra innan pandemin bröt ut var 

En Reseträff tillsammans med Tuna-Säters SPF i Strandbro bygdegård i 
början av februari. 

Träffen som var mycket populär besöktes av cirka 70 personer. 

Vi presenterade vårens resor och hade även inbjudna gäster som kunde 
svara på frågor och berätta om de olika resmålen. 

Anmälningar kom in men inga resor kunde genomföras. 

Sjukdomen kommer att gå över och så snart vi kan arrangera resorna säkert 
kommer vi att göra det. 

I första hand kommer vi att köra de resor som blev inställda under år 2020. 

Håll utkik på vår hemsida och läs utsända meddelanden så hoppas vi på ett 
mycket bättre år 2021. 

Thure Klintman  

NÖJEN 
Innan Covid-19 slog till med full kraft så hann vi med att genomföra två 
mycket lyckade evenemang. 
 30 januari - Sims Gårdshus. SOS Irländsk pubafton med 60 deltagare. En 
kväll där såväl mat som dryck och musik gick i irländsk anda. För 
musikunderhållningen svarade One and a Half Irish. 
 7 mars - Domnarvsgården. Popnix - Dalarnas äldsta verksamma orkester 
som bildades 1963 - svarade för en bejublad föreställning för de 179 
gästerna. 15 - 20 av gästerna kom från andra SPF-föreningar. 179 gäster - 
deltagarrekord för SPF Borlänge? 
Närmare 90 % av gästerna stannade kvar efter föreställningen och avnjöt  en 
2-rättersmiddag och kaffe. 

Det väldigt positiva gensvaret som Nöjeskommittén fick från gästerna gjorde 
oss riktigt taggade inför kommande evenemang. Men några dagar senare 
kom Covid-19 och därmed har inga fler evenemang kunnat genomföras 
under året. 

Bernt Sjödin 
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INFORMATION 
Året har präglats av inaktivitet vilket påverkat kommitténs arbete.  

Mycket av informationsarbetet kring SPF:s aktiviteter har skett via mejl till 
medlemmarna och utlagd information på hemsidan. 

Få annonser i Annonsbladet under perioden. Den tryckta upplagan av 
Programbladet har lagts ned och ersätts med digital information. 

Jan Tannefors 

STUDIECIRKLAR & STUDIEBESÖK 
Ett par veckor in på det nya året startade, som brukligt är, olika slag av 
verksamhet i studiekommitténs regi. I mars fick tyvärr så gott som allt arbete 
avbrytas på grund av det rådande hälsoläget. Vi ser nu fram emot våren 2021 
och hoppas att vi kan ses igen. Vi har många trevliga stunder att ta igen!  

Aktiviteter som berördes: 

Konversationskurser: Engelska, franska, italienska 

Musik: Körsång, Musiklyssning 

Studiecirklar: Skriv din egen släktsaga, Författarcirkel – Dan Andersson, 
Författarcirkel – Hildegard av Bingen, Trädgårdsskötsel, Bra mat på äldre dar, 
Bokcirkel. 

Studiebesök: Gruvmuséet, Falun, Orkla, Hosjö, Tidningshuset, Falun, I 
februari besöktes Jussi Björling- muséet. 

Genomförda utomhusaktiviteter 

Två stadsvandringar under ledning av förre stadsarkitekten Arne Ludvigsson  

Ett flertal skogsvandringar under ledning av Per Sillén 

Mona Engberg 

FRISKVÅRD 
Boule 
Ledare Gunilla Svensson och Ulla-Britt Grünau. 

De tre första månaderna (del av mars) tränades det som vanligt, men sedan 
var det stopp. Men i början av maj kunde man inte avstå längre, då började 
man utomhus på Sportfältet. 25 personer deltog och jobbade på till början av 
september men sen var det stopp. Vi hoppas att boulen får komma 
igång snart igen. 
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Bowling           
Ledare Rolf-Åke Axelsson och Staffan Wahlborg. 

Bowlingen var välbesökt och allt rullade på med entusiasm ända tills den 
förödande pandemin slog till och stängde ner allting. 

Vattengympa 
När verksamheten drevs i Tunet var det 15-20 personer som tränade, men 
efter flytten till Maserhallen ansåg många att det blev för dyrt och sökte sej till 
andra ställen.  

Träningen i Maserhallen pågick januari till mitten av mars och antalet var 5 
från SPF Borlänge och 10 från SPF Stora Tuna 

Seniorgympa 
Ledare Siv Bjurman 

Vi var ett glatt gäng 18 damer och herrar som tränade muskler och balans i 
januari-februari och 2 veckor i mars. Sen blev det stopp. Utomhusträning på 
Borganäsvägen röstades ner så vi väntar till bättre tider!!  

Siv Bjurman 

ÖVRIG VERKSAMHET 
Lunch tillsammans 
Lunch tillsammans är en aktivitet som startades under 2019. En gång/månad 
träffas ett antal intresserade medlemmar för att umgås och äta en lunch 
tillsammans på olika lunchrestauranger. Våren 2019 var det 8-10 deltagare 
för att till hösten öka till 15 - 20 deltagare. 

Under 2020 hann endast två luncher genomföras innan Covid-19 satte stopp 
för luncherna. Vid de två genomförda luncherna hos Julius Carlsson och 
Gylle Värdshus var det 25 respektive 30 deltagare. Intresset för luncherna har 
således succesivt ökat, vilket visar, att det är ett arrangemang som har 
kommit för att stanna. 

Lena Stenström Tamm & Bernt Sjödin 

Lunchtrav på Romme Travbana 
All verksamhet blev inställd på grund av pandemin. 

Bernth Martinsson 
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Carpediemkören 
2020 blev ett förlorat år för kören. Efter framträdande på årsmötet blev 
övningarna inställda från slutet av mars och för tillfället syns ingen ljusning 
när vi kan starta upp igen. Vi lider av sångarabstinens. 
 
Rigmor Jareholm 
 
Underhållning i hällsjöhemmet 
Tyvärr alldeles för kort lista 2020 på grund av rådande pandemi. 

Våren 
14/1 Borlänge Dragspelsklubb, 28/1 Borlänge Dragspelsklubb, 11/2 Gun-
Marie Heldestad, 25/2 Borlänge Dragspelsklubb, 10/3 Borlänge 
Dragspelsklubb. 

Hösten STÄNGT 
 
Karin Klintman 

Bridge 
Bridge spelas tillsammans med PRO, Ledare Per-Åke Granlund. 

Det är cirka 40 medlemmar och av dem är ungefär 15 från SPF. Även här är 
det uppehåll sedan mitten av mars. 

Siv Bjurman   
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BOKSLUT 2020 

RESULTATRAPPORT 
INTÄKTER        BUDGET     UTFALL 
          2020    2020 

Lotteri          10 000          2 769 
Bidrag          86 500          5 000 
Medlemsavgifter          67 900        71 140 
Nöjesaktiviteter            1 776    
 SUMMA                            164 400        80 685 
    

KOSTNADER    

Månadsträffar       23 400 2 273   
Resor          10 000 420  
Cirklar och studiebesök            6 000    650 
Friskvård           24 000 26 919 
Nöjesaktiviteter          12 000 - 
Årsmöte                                     10 000 6 454 
Programblad            28 000 15 819 
Annonsering             28 000 9 762 
Kansli           20 000 27 089 
Introduktion nya medlemmar                        2 000 3 352   
Adm avgifter                 7 000 6 943 
Inköp             5 000                 5 251 
Gåvor             2 000 1 084 
Övriga kostnader             4 000 5 199 
Budgetreserv             6 000  
 SUMMA        187 400 111 215 
    
 RESULTAT             - 23 000 - 30 530 

 

BALANSRAPPORT         
 TILLGÅNGAR   SKULDER 

Kontantkassa 9 131  Balanserat resultat 327 775 
SEB Företagskonto 366 139  Föreningsbidrag 2021 96 525 
SEB Sparkonto 105 000  Fonderat bidrag (från 2020) 86 500 
SWISH-betalningar 0  Årets resultat  -30 530 
 480 270   480 270 
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